
1/5

kuryr 29. května 2023

Předsedkyně Evropské komise, její manžel a mRNA
vakcíny

infokuryr.cz/n/2023/05/29/predsedkyne-evropske-komise-jeji-manzel-a-mrna-vakciny

Ursula von der Leyen nadále odmítá informace o objednávce
vakcín Covid za více než 70 miliard eur, které byly domluveny
na WhatsApp se šéfem Pfizeru. Mimochodem, jaká to náhoda,
její manžel vydělává i na technologii mRNA.
Skutečnost, že Ursula von der Leyenová utratila přes 70 miliard eur
za objednání vakcín proti Covid-19, není nová. Objednala 4,2
miliardy dávek vakcíny (téměř výhradně od společnosti Pfizer). To
stačí k devítinásobnému očkování každého občana EU proti „čínské
rýmě“ vytvořené vládou USA .

70 miliard objednávek přes WhatsApp chat

Ursula von der Leyen vyjednala objednávku se šéfem Pfizeru na
WhatsApp a když byly položeny otázky týkající se dohody a jejích
podrobností, von der Leyen nezákonně vymazala historii chatu. To
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ale západní média nezajímá. New York Times kdysi oficiálně
požádaly o nahlédnutí do chatu, ale neúspěšně, aniž by německá
média poznala skandál, o kterém by měla informovat své čtenáře. V
Německu o tom nebyly téměř žádné zprávy a média toto téma rychle
zametla pod koberec.

Ve skutečnosti von der Leyenová poskytla americké skupině Pfizer
monopolní postavení v EU svou dohodou o chatu, protože v květnu
2021 prohlásila, že EU objedná pouze vakcínu Pfizer. V dohodě se
společností Pfizer nejsou žádné známky plného závazku Komise k
transparentnosti a hospodářské soutěži.

Smlouvy zůstávají tajné a i europoslanci vidí jen začerněné kopie. I
jim je odepřen přístup. Totéž platí pro dotazy novinářů, viz dotaz New
York Times. Od Evropské komise odpověď nedostanete. Ale
Evropská komise nejenže mlčela k New York Times, žádné
informace neobdrželo ani státní zastupitelství EU, ombudsman EU a
Evropský účetní dvůr, uvádí Eric Bonse na svém blogu Lost in
Europe.

Podle mého osobního žebříčku korupčních skandálů předsedkyně
Evropské komise von der Leyenové je to vše druhý největší z jejích
skandálů. Von der Leyenová rovněž ignoruje právní situaci v EU tím,
že odmítá poskytnout informace a podrobnosti o „smluvních
jednáních“.

Uršuly manžel vydělává peníze na technologii mRNA

Heiko von der Leyen, manžel předsedkyně Evropské komise,
je lékařským ředitelem ve farmaceutické společnosti Orgenesis ,
která se specializuje na vývoj buněčných a genových terapií . Patří
sem také technologie mRNA, kterou Evropská komise učinila
společensky přijatelnou.

Pro připomenutí: Technologie mRNA byla objevena v roce 1990 a
farmaceutický průmysl se pak 30 let neúspěšně snažil schválit léky s
touto technologií, protože vedlejší účinky nejsou předvídatelné. Tato
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technologie byla poté v návaznosti na pandemii proražena a kvůli
nemoci, která zabíjí asi jedno procento nakažených, byly miliardy lidí
„očkovány“ experimentální genovou terapií, protože vakcíny Pfizer
Covid jsou z definice genové. terapie .

To není moje tvrzení, to pánové otevřeně říkají, když jsou
sami. Stefan Oelrich, člen představenstva Bayer AG a vedoucí
farmaceutické divize, přednesl projev na zahájení výročního
Světového zdravotnického summitu dne 24. října 2021 v Berlíně, ve
kterém řekl (ve videu z 1. minuty :37:40 ) :

„Vakcinace mRNA je příkladem buněčné a genové
terapie. Kdybychom před dvěma lety provedli veřejný průzkum a
zeptali se, kdo je ochoten podstoupit genovou nebo buněčnou terapii
a nechat si ji vpravit do těla, pravděpodobně by 95 procent lidí
odpovědělo ne.“

Ursula von der Leyen je průkopnicí experimentální technologie, která
vydělává peníze pro společnost, pro kterou pracuje její manžel. A co
víc, jeho společnost dokonce získala finanční prostředky na výzkum
od Evropské komise.

Žádný střet zájmů?

Dne 15. listopadu 2022 podala italská europoslankyně Rosa
D’Amato oficiální žádost Evropské komisi , kterou plně překládám:

„Do nadace, která bude slavnostně otevřena 8. dubna, je zapojen
Heiko von der Leyen, lékař a vědecký ředitel americké
biotechnologické společnosti Orgenesis, která se specializuje na
buněčné a genové terapie a je lídrem ve vývoji vakcín proti RNA-
COVID. června 2022 Univerzitou v Padově, aby vedla výzkum v
oblasti genové terapie RNA a léčiv. Tento projekt je financován v
rámci italského národního plánu hospodářské obnovy, přičemž 320
milionů EUR bylo vyplaceno italskému ministerstvu univerzit.

 Dne 30. září 2022 se v Padově konala řádná valná hromada nadace
s názvem „Národní centrum pro výzkum a vývoj genové terapie a
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léčiv využívajících technologii RNA“, na které byli zvoleni zástupci
řídících orgánů.

 Výzkumný program je vyvíjen kolem struktury tvořené centrem –
univerzitou v Padově – a paprsky tvořenými 49 institucemi, včetně
univerzit v Sieně, Modeně, Římě a Miláně, Italského
technologického institutu, nemocnice Bambin Gesù v Římě. a tři
soukromé společnosti.

 Von der Leyen zastupuje společnost Orgenesis, která je jedním ze
zakladatelů projektu a na ročních příspěvcích obdrží 200 000 eur.

 Nedomnívá se Komise, že existuje potenciální střet zájmů s
prezidentkou von der Leyenovou, která je již vyšetřována EPPO
kvůli nákupu vakcín proti COVID-19?

Evropská komise samozřejmě nevěří, že by došlo k „potenciálnímu
střetu zájmů s prezidentkou von der Leyenovou“. Věra Jourová,
místopředsedkyně Evropské komise pro „hodnoty a
transparentnost“, post, který by se v Sovětském svazu
pravděpodobně jmenoval „nejvyšší politický komisař“, je zodpovědná
za zpřísnění cenzury v EU, jak jsem často hlášeno . A 11. dubna
2023 – europoslanci zřejmě musí čekat pět měsíců na odpovědi od
Komise – Jourová odpověděla na otázku Evropského parlamentu :

„Projekt v Itálii, o kterém se zmiňuje vážený pan poslanec, je
projektem vybraným italskými orgány na základě výzvy k podávání
nabídek. Komise a její předseda se nepodíleli na řízení příslušného
nabídkového řízení, ani na rozhodování o výběru či
přidělení. Jakýkoli střet zájmů prezidenta lze tedy vyloučit.

 Pokud jde o prohlášení vážených poslanců týkající se Úřadu
evropského veřejného žalobce (EPPO), Komise by ráda odkázala na
tiskovou zprávu EPPO a poznamenala, že zde není zmínka o žádné
osobě, která je vyšetřována.“

Úřad EPPO to samozřejmě nevyšetřuje, protože šéf Evropské
komise požívá imunitu, a dokud tato nebude zrušena, žádný státní
zástupce nemůže zahájit vyšetřování proti von der Leyenové.

https://www.anti-spiegel.ru/2023/die-eu-arbeitet-an-einer-weiteren-verschaerfung-der-zensur/
https://www.europarl.europa.eu/doceo/document/E-9-2022-003717-ASW_EN.html


5/5

Ale západní média o nic z toho nestojí.

Thomas Röper
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